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Ook kamerverhuurders gebruiken euro om prijs op te drijven 

2,5 Jaar wachten voor kamer op Uilenstede 
Het is nauwelijks meer een verras
sing, m a a r de k a m e r n o o d in 
Amsterdam is ook dit jaar weer 
erger dan het voorgaande jaar, 
waarmee w e d e r o m een nieuw 
record is bereikt. Voor een kamer 
op Uilenstede bedraagt de wacht
tijd inmiddels negentien tot dertig 
maanden. 

Vorig jaar in augustus moesten stu
denten nog zestien tot 27 maanden 
wachten om op Uilenstede terecht te 
kunnen, het jaar daarvoor was dat 
twaalf tot achttien maanden. 

"Nee, het is niet echt een rooskleu
rig plaatje wat we de mensen kunnen 
bieden", verzucht Frank Driessen 
van woonstichting Intermezzo, de 
eigenaar van de kamers op Uilenste
de. Bij Intermezzo staan momenteel 
1333 mensen op de wachdijst. Zij 
zijn afhankelijk van het aantal huur-
beëindigingen in de Amstelveense 
jongerenwijk. Dat aantal is al jaren 

extreem laag, omdat er nauwelijks 
mogelijkheden zijn om van Uilenste
de door te stromen naar een zelf
standige huurwoning. Daarom blij
ven veel studenten ook na hun stu
die noodgedwongen op Uilenstede 
hangen. 

Hoewel die situatie op korte ter
mijn niet drastisch zal veranderen, 
ziet Driessen toch een lichtpuntje. 
Intermezzo heeft het afgelopen jaar 
ongeveer negenhonderd zelfstandige 
woningen gekocht van het Woning
bedrijf Amsterdam. Die woningen 
zijn bestemd voor de zittende huur
ders van Intermezzo, vrijwel allemaal 
kamerbewoners. "Het is namurlijk 
een druppel op de gloeiende plaat, 
maar de laatste maanden begint het 
toch een beetje beter door te stro
men", vertelt Driessen. Hij wijst erop 
dat een huurder bij Intermezzo met 
een woonduur van vijf jaar al kans 
maakt op een zelfstandige woning. 
Dat is volgens hem veel korter dan 

bij Woningnet. "Daar word je met 
vijf jaar woonduur niet eens uitgeno
digd voor een bezichtiging." 

Ook bij de dne niet-commerciële 
kamerbemiddelingsbureaus in de 
stad (het Amsterdams Steunpunt 
Wonen (ASW) en de kamerbureaus 
van de SRVU en de ASVA) is de toe
stand niet om vrolijk van te worden. 
De ASVA heeft het afgelopen studie
jaar slechts 150 studenten aan een 
kamer kunnen helpen, even veel als 
het jaar daarvoor. "Maar de vraag is 
wel toegenomen", weet medewerker 
Gerald Naber. "Dus eigenlijk is de 
situatie verslechterd." Volgens 
Naber zijn de aangeboden kamers 
door de komst van de euro ook veel 
duurder geworden. "Waar mensen 
vroeger vijfhonderd gulden vroegen, 
willen ze nu 250 euro hebben, want 
dat is een mooi rond bedrag. Maar 
voor een student is dat wel bedui
dend meer geld per maand." 

Bi) het ASW is het aanbod helemaal 

bedroevend. Volgens Jan Riekus 
Jansen zijn bij het steunpunt sinds 
januari maar 22 acceptabele kamers 
aangeboden. 

Ook in andere studentensteden 
wordt de kamernood steeds nijpen
der, blijkt uit een inventarisatie van 
de Landelijke Studenten Vakbond 
(Lsvb). De toestand is als vanouds 
het ergst in Amsterdam en Utrecht, 
maar Groningen, Eindhoven, Rot
terdam en Wageningen gaan als pro
bleemsteden steeds meer meetellen. 

Om het kameraanbod op te knk-
ken, wil GroenLinks dat mensen die 
in hun huis een onzelfstandige 
kamer verhuren, niet langer op hun 
huursubsidie worden gekort. De 
Tweede-Kamerfractie van de partij 
heeft daartoe een voorstel ingediend. 
(MP) 
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Paradiso is niet al te 
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Dribbelrecord 
Door de regen viel het aantal 

dee lnemers een beetje tegen, 
maar toch wisten eerstejaars van 
de vu en de UvA afgelopen dins
dag het wereldrecord dribbelen
met-een-basketbal te verbreken. 
536 Studenten hie lden het de 
noodzakelijke vijf minuten vol; 
genoeg voor een nieuw record. 

Aan de recordpoging waren 750 
studenten - deelnemers van de 
iDEE-week van de vu en de 
Intreeweek van de uvA - begon
nen. Ruim tweehonderd van hen 
raakten helaas voortijdig de con
trole over de bal kwijt. 

Ondanks het slechte weer was 
het evenement een enorm suc
ces, vindt Shirley de Wit van de 
ASVA Studentenunie , die de 
recordpoging organiseerde. "In 
totaal zijn verspreid over de dag 
wel 1500 mensen langsgeweest. 
Er hebben bandjes opgetreden 
van de studentenverenigingen 
SSRA, Liber en Aegee, kortom het 
was hartstikke gezellig." 

Op het voorplein van de RAI 
konden de bezoekers onder meer 
lootjes kopen voor een loterij. 
Verder was er een fancy fair en 
waren ook de 1100 basketballen 
die de organisatie voor Uc gele
genheid had inges lagen, na 
afloop te koop. De Wit hoopt dat 
de dag ongeveer 3000 euro heeft 
opgebracht. Dat geld gaat naar 
War ChUd. (MP) 
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Rector Sminia: 'vE90 niet verkopen' 
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De V U m o e t het m o n u m e n t a l e 
pand vE90 aan het Vondelpark niet 
wegdoen, vindt rector Taede Smi
nia. Het pand, waar onder meer 
het studentenpastoraat huist, moet 
volgens Sminia worden opgeknapt 
en op een eflBlciëntere manier wor
den gebruikt. 

De rector zei dat gisteren tegen 
vertegenwoordigers van de initiatief
groep VE90, die hem een lijst met 
bijna duizend handtekeningen tegen 
de verkoop van het pand overhan
digden. Ook was er een dertigtal 
steunbetuigingen van organisaties 
die van het pand gebruikmaken, 
waaronder het studentenpastoraat, 
debatverenigingen, literaire vereni
gingen en studentenorganisaties. 
Het college liet begin dit jaar weten 
VE90 te willen afstoten, maar Sminia 
zei daarover tijdens zijn vakantie nog 

eens goed te hebben nagedacht. 
Het pand moet volgens Smmia 

worden gerenoveerd op kosten van 
de vu-vereniging, de 'baas' van de 
universiteit, en dan 'om niet' aan de 
vu in gebruik worden gegeven. 
"Voor de vereniging is dit een goede 
investering; je kunt je geld beter in 
onroerend goed beleggen dan in 
aandelen." 

V E 9 0 , aan de Van Eeghenstraat 90 
in Amsterdam-Zuid, is de laatste 
link die de vu nog heeft met de 
Amsterdamse binnenstad. Verkoop 
van het pand zou de universiteit een 
flink bedrag opleveren. "Maar wat 
moet een grote organisatie als de vu 
nou met een paar miljoen extra?", 
vroeg Sminia zich hardop af. 

Wel vindt hij dat er op dit moment 
niet optimaal gebruik wordt gemaakt 
van VE90. "Zoals het nu gaat, is te 
mager. We moeten met z'n allen 

eens kijken hoe we van VE90 een 
levendiger ontmoetingscentrum 
kunnen maken dat goed aansluit bij 
het bijzondere karakter van de vu." 
Overigens is de rest van het college 
van bestuur nog niet op de hoogte 
van Sminia's plan. 

"U overrompelt ons een beetje", 
zei woordvoerder van de initiatief
groep Daniël Schut. 'Diep verheugd' 
was hij wel. Hij constateerde dat 
Sminia en de initiatiefgroep op één 
lijn zitten, omdat de groep bezig is 
een plan te maken om VE90 beter te 
exploiteren. Ook algemeen secretaris 
van de vu-vereniging Janderk Slot-
houber, aanwezig bij de overhandi
ging van de lijst, toonde zich blij ver
rast met het voorstel. Volgens hem 
draagt de vu-veremging graag bij 
aan het behoud en de verbetering 
van de cultureel-maatschappelijke 
functie van VE90. (PB) 
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